

Ref: RAKP-LD-E-0027-060420-03
Date 6th April 2020

المرجع: RAKP-LD-E-0027-060420-03
التاريخ: 6 ابريل 2020

Mr. Hamad Al Ali
Head of Listing Companies Dept
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد / حمد العلي المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Dear Sir

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Exposure of the Public Listed Companies to NMC Health Care Group

الموضوع: انكشاف الشركات المساهمة العامة المدرجة على مجموعة NMC للرعاية الصحية.

With reference to your letter No. L.C/012/2020, dated 2/4/2020 related to the exposure of public listed companies on the NMC Healthcare Group.

عطفاً على كتابكم رقم س.أ.م/2020/012/L.C تاريخ 2020/4/2 المتعلق بإنكشاف الشركات المساهمة العامة المدرجة على مجموعة NMC للرعاية الصحية.

Please note that after referring to the company's records, it was found that there were no contracts with NMC Healthcare Group, FINABLR or Emirates Exchange Company.
Accordingly, RAK Properties declares that it does not have any exposure to the NMC Group or any of the mentioned-above sister companies, and there is no relationship to RAK Properties with any of the above-mentioned companies.

يرجى العلم بأنه وبعد الرجوع الى قيود الشركة وتعاقداتها فقد تبين عدم وجود أية تعاقدات مع مجموعة NMC للرعاية الصحية أو شركة FINABLR أو شركة الإمارات للصرافة.
وعليه، فإن شركة رأس الخيمة العقارية تصرح بعدم إنكشافها على مجموعة NMC أو أي من شركاتها الشقيقة المذكورة هنا، ولا علاقة تربط شركة رأس الخيمة العقارية بأي من الشركات المذكورة هنا.

Thanking you for your support, we assure you our continued co-operation

شاكرين لكم حسن دعمكم، مؤكداً لكم تعاوننا الدائم

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام

Maen Abdol-Kareem
Legal Advisor and Board Secretary



معن عبد الكريم
المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

